



FEDERATION INTERNATIONALE DE L'ART PHOTOGRAPHIQUE The International Federation of Photographic Art

INFO 2013 / 738

“Women’s Photo Art in FIAP”

FIAP, in order to make a unique opening of the new FIAP Exhibition Center “La Ginestra” in Montevarchi (Ar, Italy), wants to organize an exhibition entirely dedicated to our best women photographers.

Therefore, it is required that each Federation contributes to this exhibition by sending two prints put on a white support, format 30 x 40 of its most representative photographs (one print for each photograph), the photographer’s name, FIAP Distinctions, title and email, must appear on the back of the mount, the same images have to be sent in high resolution on CD, too.

All the material has to reach by the **15th March 2014** to the following address:

Mr. Marcello Sani
Piazza Cesare Battisti, n.10
52025 Montevarchi (AR) – Italy

Chariman: Enzo Righeschi ; Tel.0039.3474829348 ;
Email: righe@inwind.it

The opening ceremony will take place on Saturday 3th May 2014.

“Women’s Photo Art in FIAP”

La FIAP, afin de faire une ouverture unique du nouveau centre d’exposition "La Ginestra" à Montevarchi (Ar, Italie), souhaite organiser une exposition entièrement dédiée à nos meilleures femmes photographes .

Par conséquent, il est nécessaire que chaque Fédération contribue à cette exposition par l'envoi de deux photographies les plus représentatives (un tirage pour chaque photo) mises sur un support blanc, au format 30 x 40 en indiquant au verso, le nom du photographe, distinctions FIAP, le titre et l'adresse email. Les mêmes images doivent être envoyées également en haute résolution sur CD.

Tous les dossiers doivent parvenir avant le **15 Mars 2014** à l'adresse suivante:

Mr. Marcello Sani
Piazza Cesare Battisti, n.10
52025 Montevarchi (AR) – Italy

Chariman: Enzo Righeschi ; Tel.0039.3474829348 ;
Email: righe@inwind.it

La cérémonie d'ouverture aura lieu le samedi 3 mai 2014 .